



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2015-1**

under the

**PRESCRIPTION DRUG PAYMENT ACT
(O.C. 2015-19)**

Filed February 23, 2015

**1 Section 15 of New Brunswick Regulation 84-170
under the Prescription Drug Payment Act is amended**

(a) by adding after subsection (1) the following:

15(1.1) Nothing in this section prevents a participating provider from refunding a beneficiary the amount, or a portion of the amount, referred to in subsection (1).

(b) by repealing subsection (2) and substituting the following:

15(2) If a beneficiary makes a claim against the programme under section 14, an amount equal to the amount required to be charged under subsection (1) for each entitled service shall be deducted from the amount of the reimbursement, if any.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2015-1**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA GRATUITÉ DES MÉDICAMENTS
SUR ORDONNANCE
(D.C. 2015-19)**

Déposé le 23 février 2015

**1 L'article 15 du Règlement du Nouveau-Brunswick
84-170 pris en vertu de la Loi sur la gratuité des médi-
caments sur ordonnance est modifié**

**a) par l'adjonction de ce qui suit après le para-
graphe (1) :**

15(1.1) Rien au présent article n'empêche le dispensateur participant de rembourser au bénéficiaire l'intégralité ou une partie du montant que prévoit le paragraphe (1).

**b) par l'abrogation du paragraphe (2) et son rem-
placement par ce qui suit :**

15(2) Si le bénéficiaire demande un remboursement au régime en application de l'article 14, un montant équivalent à celui exigé en application du paragraphe (1) pour chaque service assuré est déduit du montant du remboursement, le cas échéant.